
Geachte voorzitter, geachte leden van de gemeenteraad,

Hartelijk dank dat ik hier vanavond mag inspreken bij het dossier van De Pas, DNI.
Ik ben Annelies Cuijpers. Twee jaar geleden werd ik bestuurslid bij De Eijnderic. 
De Eijnderic is voor mij een stichting zoals elke gemeente er één zou moeten hebben. Het 
combineert gezelligheid, samenzijn en ontspanning, aan: jezelf ontwikkelen, iets leren, 
ontdekken dat je meer kunt dan je wist. Bij De Eijnderic maak je mooie dingen waar je trots op 
kunt zijn. Je kunt er talen leren, yoga en tai chi doen, en bovendien: koken! Barbecueën, koken 
voor mannen, haute cuisine, het kan allemaal bij De Eijnderic.

Geachte aanwezigen, ik noem al deze activiteiten, omdat zij net zo’n onzekere toekomst 
hebben, als ál die activiteiten die in De Pas plaatsvinden.
Want het dossier gaat vanavond over De Pas en de omvorming naar DNI. Maar DNI bestaat niet 
alléén uit De Pas. Ook De Eijnderic is onderdeel van De Nieuwe Instelling.
Ook De Eijnderic heeft meegewerkt aan de nieuwe plannen die op tafel liggen. 
En ook De Eijnderic staat het water bijna aan de lippen.
 
Om in september met een nieuw cursusjaar te kunnen beginnen, heeft De Eijnderic 
duidelijkheid nodig. De tijdelijke oplossing die nu bedacht is voor De Pas, is geen oplossing voor 
De Eijnderic. Bij die tijdelijke oplossing kan De Eijnderic niet vernieuwen. Ze blijft in een 
prachtige, sfeervolle boerderij gehuisvest. Een boerderij met karakter, waarvoor je héél goed 
ter been moet zijn vanwege alle drempels en hoogteverschillen. Een boerderij met enkel glas 
waar kou én warmte doorheen sijpelt. Een boerderij die ver weg ligt van de reuring van De 
Misse en met een status die modernisering vrijwel verhindert.

De Eijnderic wil graag blijven bestaan. Corona maakt dat lastig. Maar de onzekerheid over de 
toekomst die knaagt aan de docenten en de cursisten, maakt het nog lastiger. Wij kunnen op 
dit moment met het nu voorgestelde vooruitschuiven van besluiten niemand enig 
toekomstperspectief bieden. Wij weten niet waar we het komend cursusjaar staan met de 
mogelijkheden voor keramiek, voor beeldhouwen en voor brandschilderen van glas. 

Geachte raadsleden, deze inspraakbijdrage gaat over De Eijnderic. Maar in feite gaat deze over 
De Nieuwe Instelling. De Eijnderic heeft dringend duidelijkheid nodig over De Nieuwe Instelling, 
om een toekomst te kunnen hebben. 
Zonder duidelijke toezeggingen vóór de zomer over de toekomst van DNI, heeft De Eijnderic 
geen zicht (meer) op een toekomst ná de zomer. We zullen NU aan cursisten een compleet 
cursusjaar moeten kunnen garanderen. Met de huidige stand van zaken, kunnen we dat niet. 

De Eijnderic kan niet langer voortbestaan zoals ze nu doet. De Eijnderic heeft zekerheid nodig 
voor de toekomst. Want De Eijnderic heeft vernieuwing nodig in een sfeervol pand met 
moderne mogelijkheden. Juist daarom zijn vier jaar geleden de gesprekken gestart met De Pas. 

Ik hoop dat u snel, helder en duidelijk, een besluit zult nemen dat ook oog heeft voor De 
Eijnderic. Een besluit waarmee de toekomst van De Eijnderic kan worden zeker gesteld. Een 
toekomst, die begint met het nieuwe cursusjaar in september. 

Ik dank u voor uw aandacht.


